
Z á p i s n i c a 

z rokovania 28. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 14.12.2021 

 

 

Začiatok rokovania:  9:00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení: poslankyňa Jana Hrehorová – PN,  

    poslanci Cmorej, Vetrák a Fulová avizovali, ţe z dôvodu iných povinností 

budú musieť predčasne opustiť rokovanie zastupiteľstva 

 

28. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

formou videokonferencie v súlade s § 30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z. z., ktorým sa menia 

a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v súvislosti s ochorením COVID-19.  

Starosta skonštatoval, ţe miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom prítomných 30 

z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 85,7 %. Počet poslancov sa počas rokovania 

videokonferencie  priebeţne menil.  

Starosta upozornil poslancov, ţe hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdrţali v pozvánkach. 

 

Program: 

 

Program: 

1. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 30.11.2021 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

2. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: finančné odd. 

3. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 s výhľadom do 

roku 2024 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: finančné odd. 

4. Návrh na kúpu objektu materskej školy v zóne Slnečnice 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: prednostka 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

ktorým sa určuje spádová materská škola v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej 

časti Bratislava-Petržalka pre deti s trvalým pobytom v mestskej časti Bratislava-

Petržalka, ktoré plnia povinné predprimárne vzdelávanie 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: odd. školstva 



6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

..../2021 zo dňa ... ... 2021 k zriadeniu Materskej školy, Turnianska ul. č. 10, 851 

07 Bratislava 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: odd. školstva 

7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

../2021 zo dňa 14. decembra 2021, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 9/2014 zo dňa 30. septembra 

2014, ktorým sa vydávajú trhové poriadky pre trhoviská a príležitostné trhy na 

území mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení všeobecne záväzného 

nariadenia č. 11/2017, všeobecne záväzného nariadenia č. 4/2018, všeobecne 

záväzného nariadenia č. 2/2020 a všeobecne záväzného nariadenia č. 13/2020 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: ref. predbežnej právnej ochrany a podnikateľských činností 

8. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka 

o miestnom poplatku za rozvoj na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: starosta  

Spracovateľ: ref. územného rozvoja a GIS 

9. Prerokovanie protestu prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 2/2014 zo dňa 25.02.2014 o dodržiavaní 

čistoty a poriadku na území mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení 

všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 9/2019 zo 

dňa 10.06.2019 a návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 

2/2014 zo dňa 25.02.2014 o dodržiavaní čistoty a poriadku na území mestskej 

časti Bratislava-Petržalka v znení všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 9/2019 zo dňa 10.06.2019 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: právny referát 

10. Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte MŠ Holíčska 30, 

Bratislava pre MC BUDATKO, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

11. Návrh na predĺženie nájmu pozemkov v k.ú. Petržalka, parc. č. 5830/13 pre 

Natália Pavlíková, Brunnenstrasse 17/22, 2410 Hainburg an der Donau, Rakúsko 

ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

12. Návrh na predĺženie nájmu častí pozemkov v k.ú. Petržalka, pre EKOCHARITA 

SLOVENSKO SLOVENSKU, o. z., Gen. M.R. Štefánika 45, 060 01 Kežmarok 

ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

 



13. Návrh na prenájom pozemkov v k.ú. Petržalka pre HUMANA People to People 

Slovakia o. z. ako prípadu hodného osobitného zreteľa 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. správy miestneho majetku 

14. Návrh Zásad poskytovania príspevku na poplatok za rezidentskú parkovaciu 

kartu pre obyvateľov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Predkladá: Ing. Jozef Vydra 

Spracovateľ: Ing. Jozef Vydra 

15. Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka k podaniu 

žiadosti o dotáciu na projekt „Obnova telocvične na ZŠ Turnianska“  na základe 

výzvy Fondu na podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu 

športovej infraštruktúry 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. projektového riadenia 

16. Voľba prísediacich Okresného súdu Bratislava V 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. organizačných vecí 

17. Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do 

správy mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej 

republiky Bratislava a informácia o uzavretých nájomných zmluvách 

a o predĺžení nájmov už uzavretých nájomných zmlúv na nájom bytov vo 

vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za IV. štvrťok 2021 
Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. správy obecných bytov 

18. Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej 

časti Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-

Petržalka za IV. štvrťrok 2021 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. správy obecných bytov 

19. Úprava plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie 1. júla 2021 do 31. decembra 2021 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

20. Návrh plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie 1. januára 2022 do 30. júna 2022 

Predkladá: miestna kontrolórka 

Spracovateľ: útvar miestneho kontrolóra 

 

21. Rôzne 

 

22. Interpelácie 

 

Informačné materiály 

 

 
Zoznam priložených informačných materiálov: 

 
Harmonogram MZ, MR a komisií na rok 2022 



 

Informácia o stanoviskách k investičným zámerom na území mestskej časti Petržalka 

 

Informácia o plnení uznesenia MZ č. 558/2018 zo dňa 23.10.2018 o stanoviskách starostu k predaju a 

zámenám pozemkov na území MČ Bratislava-Petržalka zasielaným Hlavnému mestu SR Bratislava 

 

Odpočet investičného plánu za rok 2021, program 5.3.1. a 5.3.2. 

 
Informácia o poskytnutých dotáciách starostom z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v 
zmysle VZN č. 16/2020 v roku 2021 
 
Výročná správa Petržalského mládežníckeho parlamentu za rok 2021 
 
Plán Petržalského mládežníckeho parlamentu na rok 2022 

 

 

Nasledovalo hlasovanie o navrhovanom programe ako o celku.  

 

Hlasovanie o programe: prítomných 27 z 35 poslancov, za 26, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovali 1, neprítomní 8 - program rokovania bol schválený.  

 

Poslanci predkladali svoje návrhy na zmenu programu. 

Ako prvý vystúpil poslanec Oliver Kríţ. Ţiadal pred programom predradiť bod 0 „Informácia 

o vzdaní sa mandátu poslanca k 31.12.2021“. 

Druhý vystúpil poslanec Cmorej, ktorý ţiadal predradiť bod 3 pred Kontrolu plnenia 

uznesení. Zároveň ţiadal zaradiť bod 9 “Návrh na odmenu kontrolórky“. 

Tu sa vyjadrili poslanec Repka, ktorý tento návrh vníma ako účelový a poslanec Behúl, ktorý 

ţiadal, aby bol zaradený spolu so správami kontrolórky. 

Návrh podporil i poslanec Dragun. 

Poslanec Cmorej vyjadril súhlas s tým, ţe rokovanie o odmene kontrolórky bude nasledovať 

aţ po bodoch Úprava plánu a Plán úloh kontrolórky. 

Poslankyňa Jančoková podporila návrh poslanca Cmoreja o predradení bodu 3 a návrh 

doplnila, aby bol predradený aj bod 2, vzhľadom k tomu, ţe tieto finančné body spolu úzko 

súvisia. 

Poslankyňa Ovečková navrhla zaradiť nový bod Vzdanie sa funkcie člena miestnej rady 

a voľba nového člena ako bod č. 13. 

Po ukončení diskusie sa prešlo k samotnému hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o doplnení navrhovaných bodov: 

 

Ako o prvom sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. Olivera Kríža s názvom Informácia o 

vzdaní sa mandátu poslanca s tým, že bude zaradený ako bod 0: prítomných 28, za 27, proti 

0, zdržali sa 1, nehlasoval 0, neprítomní 7 – bod programu rokovania bol schválený. 

 

Následne sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. poslanca Cmoreja  o predradení bodov 2, 3 

pred kontrolu plnenia uznesenia: prítomných 27, za 21, proti 1, zdržali sa 4, nehlasoval 1, 

neprítomní 8 – predmetné body boli predradené. 

 

Následne sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. poslanca Cmoreja Prerokovanie odmeny pre 

kontrolórku p. Chovancovú. Spolu s tým boli predradené body Správa o činnosti a Plán 

práce na 1. polrok roku 2022 ako body 4, 9 a nový bod (odmena) ako bod 10: prítomných 



27, za 19, proti 0, zdržali sa 6, nehlasovali 2, neprítomní 8 – predmetné body boli zaradené 

ako predradené. 

 

Následne sa hlasovalo o poslaneckom návrhu p. poslankyne Ovečkovej Voľba člena miestnej 

rady mestskej časti Bratislava-Petzržalka ako predradený bod č. 13: prítomných 26, za 22, 

proti 0, zdržal sa 3, nehlasoval 1, neprítomní 8 – 13. bod programu rokovania bol schválený 

ako novopredradený. Poslanec J. Kríţ by bol za, nestihol sa prezentovať. 

 

Po odsúhlasení celého programu sa pristúpilo k voľbe návrhovej komisie a overovateľov. 

Pán starosta predloţil návrhovú komisiu v zloţení: Natália Podhorná, Miroslav Dragun, Jozef 

Vydra 

 

Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prítomných 26, za 25 proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasoval 1, členovia návrhovej komisie rokovania boli schválení.  

 

Za overovateľov boli navrhnutí p. Ľudmila Farkašovská a Ján Karman. 

 

Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 

1 - overovatelia rokovania boli schválení.  

 

 

K bodu č. 0 

Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca miestneho zastupiteľstva Bratislava-Petržalka 

 

Vystúpil poslanec Oliver Kríţ. 

Poďakoval všetkým poslancom kolegom za spoluprácu a oznámil, ţe on i jeho brat, poslanec 

Juraj Kríţ sa k 31.12.2021 vzdávajú funkcie poslancov. Následne vystúpil poslanec Juraj Kríţ 

a rovnako poďakoval kolegom za spoluprácu.. 

V tomto duchu zaznelo i  poďakovanie odchádzajúcim poslancom zo strany starostu, 

poslankyne Ovečkovej, Draguna, Farkašovskej, Škápika a ďalších. 

 

Hlasovanie o zobratí na vedomie informácie o odstúpení z postu poslancov bratov Krížových: 

prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – poslanci zobrali informáciu na 

vedomie.  

 

 

K bodu č. 1 

Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021 

 

Vedúci finančného oddelenia Mgr. Turan zdôvodnil, ţe je potrebné niektoré nevyčerpané 

finančné prostriedky presunúť do rezervného fondu, keďţe v roku 2021 neboli vyčerpané, tak 

aby sa dali vyčerpať v nadchádzajúcom roku. 

V diskusii vystúpil poslanec Škápik s otázkou, koľko bude v rezervnom fonde (cca bude 

3 960 000 €)  

Ďalej vystúpili poslanci Dragun a Pätoprstá. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 1: prítomných 28, za 24, proti 0, zdržalo sa 1, nehlasoval 3, - 

návrh bodu 1 bol schválený. 

 

K bodu č. 2 



Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2022 s výhľadom do roku 

2024 

Návrh rozpočtu predstavil p. Turan ako vedúci finančného oddelenia. Zdôraznil, ţe rešpektuje 

vyrovnaný rozpočet, ktorý bol prerokovaný s dotknutými subjektmi. 

Nasledovala diskusia poslancov. 

Ako prvá vystúpila p. Ovečková, ktorá poďakovala za participatívnu formu rozpočtu. 

Následne upozornila na chybu zámenu názvu. Ďalej upozornila, ţe nebola na stretnutiach 

spomínaná poţiarna zbrojnica. Starosta k tomu vysvetlil, ţe to sú peniaze zo štátu, ktoré môţu 

byť len účelovo vyuţité, ako nenávratná dotácia. 

Poslanec Škápik poďakoval za ambiciózny rozpočet, ktorý vidí ako dobrý preto, ţe bol 

participatívny. Dúfa,  v tomto kontexte, ţe sa budú realizovať cyklotrasy a opravy chodníkov. 

Poďakoval tieţ za rozširovanie kapacít materských a základných škôl. 

Ďalej ţiadal, podobne ako p. Pätoprstá, informáciu za roky 2019, 2020, 2021, ktorá bola 

prisľúbená na zastupiteľstvo. Toto ale podľa starostu bude moţné odpovedať aţ neskôr. 

S odpoveďou nebola p. Pätoprstá spokojná a poţadovala termín splnenia. 

Poslanec Dragun uviedol, ţe v časti 6.4.2 verejné detské ihriská, ktoré sú aj v časti 7.3.1, je 

potrebné, aby to bolo spolu, upraviť autoremedúrou. V druhej časti poďakoval za to, ţe sa 

podarilo veľa spraviť v rozvoji športovej infraštruktúry. 

Juraj Kríţ poďakoval za rozpočet, pridala sa k nemu i poslankyňa Kratochvílová, ktorá 

zdôraznila potrebu, aby sa v nadchádzajúcom roku dostalo k témam cyklotrás a chodníkov. 

Poslanec Uhlár ţiadal informáciu ohľadom starostlivosti o zamestnancov v rámci inflácie. Na 

to odpovedal starosta, ţe je v rozpočte valorizácia, ale táto bude ako bonus za dochádzku, 5 % 

k platu v kaţdom mesiaci. 

Pätoprstá sa pýtala na poloţku 100 000 € na opravu ciest a chodníkov, zdá sa jej to málo. 

Ţiadala informáciu. Toto vysvetlil p. Turan. Poslankyňa ţiadala, aby to bolo ako investičný 

plán, aby občan vedel, koľko sa z rozpočtu dáva presne v akom čase. 

Poslankyňa Farkašovská ţiadala farebné rozlíšenie za roky v tabuľkách. 

K poslaneckým prioritám padla otázka p. Draguna, odpovedal starosta, ţe sa schvaľuje 10 000 

eur, ale keďţe bude prebytok, ktorý vznikne pri Slnečniciach, bude sa vedieť zvýšiť 

poslanecká priorita na 15 000 eur na poslanca. 

Na to odpovedal p. Turan, ktorý upozornil na sedem tabuľkových častí, ktoré sú v konečnej 

časti rozpočtu. 

Následne vystúpila predsedníčka Mládeţníckeho parlamentu Petrţalky Bronislava 

Kováčiková a poţiadala, aby poslanci mysleli aj na ich poţiadavky, pretoţe sa do práce 

v mestskej časti chcú zapájať aktívne. 

Podporili ich aj poslanci Behúl, O. Kríţ a v závere kontrolórka mestskej časti. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 2: prítomných 26, za 24, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 0, - 

návrh bodu 2 bol schválený. Poslankyňa Farkašovská a poslanec Petrovič by boli za, nestihli 

sa prezentovať. 

 

 

K bodu č. 3 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k 30.11.2021 

 

Materiál uviedol starosta a prednostka, p. Petra Vančová. Jednotlivé plnenia uznesení 

charakterizovala ako priebeţne plniace a dala priestor poslancom na diskusiu. 

V diskusii sa prihlásil poslanec Dragun s otázkou postupu v prípade Medveďovej 23. 

Prednostka uviedla, ţe spoločnosť, čo bola vysúťaţená, uţ naváţa materiál na prerábky a 



začne s vodovodnými rozvodmi v suteréne budovy. Starosta uviedol, ţe gro prác začne aţ po 

7.1.2022. 

Poslanec Behúl pripomenul aktualizáciu vo veci lodičiek , na čo sa prihlásil poslanec Dragun, 

aby sa tieto veci ešte komunikovali nanovo v komisiách aj s ohľadom na rozhodnutie 

dotknutých orgánov. 

Poslankyňa Pätoprstá sa pýtala na Vavilovovu. 

Starosta k Vavilovovej uviedol, ţe bolo hlasovanie a dnes majú obyvatelia hlavnú výhradu, 

aby to stavala mestská časť a aby sa realizovalo nie na Vavilovovej, ale na Jungmannovej. 

Konanie je prerušené, pretoţe stavebník celkom nespĺňa podmienky konania. 

Pätoprstá ţiada primátora rešpektovať záujem obyvateľov, je to potrebné spraviť do 30 dní. 

Starosta zdôraznil, ţe keď sa vyjadruje za MČ, tak sa snaţí mať aj vyjadrenie zastupiteľstva. 

Poslanec Palkovič sa pýtal na uznesenie 338 (obnova a rekonštrukcia chodníkov), kde mal 

byť spravený odpočet, nie je tam. Poloţil otázku, čo sa realizovalo. 

Vyjadrila sa vicestarostka Jančoková, ţe veci sa preverujú a to bude poslancom zaslané 

v nadchádzajúcom týţdni. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 3: prítomných 25, za 20, proti 2, zdržalo sa 3, nehlasoval 0, - 

návrh bodu 2 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Úprava plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky mestskej časti Bratislava-

Petržalka na obdobie od 1. júla 2021 do 31. decembra 2021 

 

Pani kontrolórka v úvodnom slove uviedla, prečo sa presúvajú niektoré úlohy a ktoré ich 

v plnení akoby predbehli. 

Poslanca Uhlára zaujímala situácia s rozpracovanosťou kontrol. Starosta povedal, ţe príde p. 

Fiala vypomôcť s kontrolami, keďţe útvar je poddimenzovaný. Ďalej vystúpili poslanci 

Dragun a Pätoprstá.  

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 4: prítomných 27, za 19, proti 3, zdržal sa 4, nehlasoval 1, - 

návrh bodu 4 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Návrh na kúpu objektu materskej školy v zóne Slnečnice 

Starosta vysvetlil problematiku kúpy priestorov pre MŠ v lokalite Slnečnice, ktorá sa bude 

realizovať za 1 000 000 € a následne sa priestory upravia, aby mohli v tejto lokalite slúţiť 

deťom. 

Z poplatku na rozvoj by sa potom v lokalite pomohlo aj s výstavbou ZŠ, ktorej cena sa bude 

pohybovať cez 10 000 000 €. 

Po  diskusii sa pristúpilo k hlasovaniu. 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 5: prítomných 29, za 28, proti 0, zdržali sa 0, nehlasoval 1, - 

návrh bodu č. 5 bol schválený. Poslankyňa Palúchová by bola za, nestihla sa prezentovať. 

 



K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

určuje spádová materská škola v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka pre deti s trvalým pobytom v mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktoré plnia 

povinné predprimárne vzdelávanie 

 

Úvodné slovo predniesla p. Jančoková. Následne sa vyjadrila vedúca oddelenia školstva, p. 

Garanová a vysvetlila potrebu spádovej materskej školy pre predprimárne vzdelávanie. 

V diskusii sa prihlásil pán Kríţ Oliver, kvôli MŠ na Turnianskej, termín sa neustále odkladá.  

Na to pani Garanová upozornila, ţe k tomu bude hovoriť v ďalšom bode. 

 

Pristúpilo sa k hlasovaniu. Návrh predniesol člen návrhovej komisie p. Vydra. 

 

Hlasovanie o návrhu bodu č. 6: prítomných 23, za 23, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu č. 6 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ..../2021 

zo dňa ... ... 2021 k zriadeniu Materskej školy, Turnianska ul. č. 10, 851 07 Bratislava 

Podstatu problematiky ozrejmila vedúca oddelenia školstva. Hovorili s kaţdým zákonným 

zástupcom. Po schválení pôjde materiál na MŠVVaŠ SR a tým by nemalo nič brániť 

k ďalšiemu konaniu. 

V diskusii sa prihlásila poslankyňa Farkašovská, aby sa na tieto postupy myslelo i v prípade 

Slnečníc, aby sa administratívny proces nepredlţoval. 

Poslankyňa Ovečková pochválila oddelenie školstva za prácu, ktorú odvádza v riešení 

rozširovania materských škôl. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 7: prítomných 26, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovali 2, - 

návrh bodu  č. 7 bol schválený.  

 

K bodu č. 8 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ../2021 zo 

dňa 14. decembra 2021, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 9/2014 zo dňa 30. septembra 2014, ktorým sa 

vydávajú trhové poriadky pre trhoviská a príležitostné trhy na území mestskej časti 

Bratislava-Petržalka v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 11/2017, všeobecne 

záväzného nariadenia č. 4/2018, všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2020 a všeobecne 

záväzného nariadenia č. 13/2020 

 

Po úvodnom slove p. Jančokovej sa vyjadrila zástupkyňa referátu predbeţnej právnej ochrany 

a podnikateľských činností p. Jendeková. Vysvetlila potrebu vykonať zmeny v trhových 

poriadkoch na Mlynarovičovej a Nám. republiky. 

Prihlásila sa p. Farkašovská, ktorá sa pýtala, aké informácie sa dostali trhovníkom. Informácia 

bola, ţe priebeţne dostávajú zmluvy na jeden rok. V tomto duchu sa vyjadril aj vedúci 

referátu majetku p. Baumann. Túto skutočnosť, postup zazmluvnenia stánkarov na budúci 

rok, potvrdil i poslanec O. Kríţ. 



 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 8: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 1, - 

návrh bodu č. 8 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka o miestnom 

poplatku za rozvoj na území mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Po uvedení tohto bodu pánom Hasičkom vysvetlil, ţe toto nové VZN bude nahrádzať 

pôvodné. Výška poplatku zostáva 35 € /m2. 

Ako prvá vystúpila p. Pätoprstá, pouţitie poplatku by malo byť zverejňované na dobu 1 roka. 

Navrhla, aby sme to zverejňovali po dobu realizácie (čo môţe byť aj dlhšie). 

Hasička upresnil, ţe sa bude zverejňovať, koľko sme vybrali a koľko sme pouţili a na aké 

projekty. 

P. Farkašovská sa spýtala, ako to bolo za tento a minulý rok.  

Je to v dôvodovej správe materiálu zverejnené. Celkom vybraté za roky pre nás je 2 490 000 

€. 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 9: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu č. 9 bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Návrh plánu kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky mestskej časti Bratislava- 

Petržalka na obdobie 1.1.2022 do 30.6.2022 

 

Návrh predniesla miestna kontrolórka, p. Chovancová. 

V diskusii vystúpili poslanci Uhlár a Behúl, ktorý podal pozmeňujúci návrh ku kontrole 

vyuţívania a uplatňovania smerníc na miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Petrţalka. 

Poslankyňa Pätoprstá navrhla tému kontroly a archivácie materiálov na referáte majetku. 

Dohodli sa na zaradení tejto témy k druhej polovici roka 2022. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu poslanca Behúla: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal 

sa 0, nehlasovalo 1, - pozmeňujúci návrh bodu č. 10 bol schválený. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 10 ako o celku: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržali sa 1, 

nehlasovali 0, - návrh bodu č. 10  bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11  

Návrh na priznanie odmeny kontrolórke p. Chovancovej za 2. polrok 2021. 

 

Návrh predniesol p. Karman, ako navýšenie odmeny o 15 %. 

Poslanec Repka vidí toto ako výsmech, kontroly sa nedejú, takţe nevidí dôvod na odmenu. 

Na to vystúpil p. Dragun, ktorý zdôraznil kvality kontrolórky. 

Poslankyňa Pätoprstá zdôraznila zloţitú úlohu a prácu pani kontrolórky a podporila návrh na 

odmenu. S podporou sa prihlásil i poslanec Cmorej. 

V diskusii ďalej vystúpili poslanci Ovečková, Podhorná, Makovníková Mosná. 



Poslanec Vydra podporil konanie kontrolórky a spôsob konania. A porovnal ho ako omnoho 

lepší, ako to bolo u predošlého kontrolóra. 

Pristúpilo sa k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 11: prítomných 24, za 10, proti 2, zdržalo sa 10, nehlasovali 2, 

- návrh bodu č. 11 nebol schválený. 

 

K bodu č. 12 

Prerokovanie protestu prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu mestskej 

časti Bratislava-Petržalka č. 2/2014 zo dňa 25.02.2014 o dodržiavaní čistoty a poriadku 

na území mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení všeobecne záväzného nariadenia 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 9/2019 zo dňa 10.06.2019  

a  

návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2014 zo dňa 25.02.2014 o dodržiavaní 

čistoty a poriadku na území mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení všeobecne 

záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 9/2019 zo dňa 10.06.2019 

 

Daný bod uviedla vedúca právneho referátu p. Kupková a následne sa vyjadrila aj p. Milincká 

z oddelenia ţivotného prostredia. Bolo navrhnuté, aby sa o jednotlivých častiach návrhu 

uznesenia hlasovalo samostatne. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 12 a – vyhovuje ): prítomných 23, za 16, proti 1, zdržal sa 1, 

nehlasovalo 5, - návrh bodu č. 12 bol schválený. Poslanci Pätoprstá, Kleinert a Fischer by boli 

za, nestihli sa prezentovať alebo sa pomýlili pri hlasovaní. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 12 b – nevyhovuje ): prítomných 23, za 15, proti 3, zdržali sa 

4, nehlasovali 1, - návrh bodu č. 12 bol schválený. 

Prerokovanie protestu prokurátora - schvaľuje VZN 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 12-c): prítomných 21, za 17, proti 0, zdržali sa 4, nehlasovali 

0, - návrh bodu č. 12 bol schválený. 

Prerokovanie protestu prokurátora - 12 d) splnomocňuje starostu 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 12): prítomných 23, za 17, proti 0, zdržali sa 2, nehlasovali 4 - 

návrh bodu č. 12 bol schválený. 

 

K bodu č. 13 

Návrh na vzdanie sa členstva v Miestnej rade mestskej časti Bratislava-Petržalka 

a schválenie nového člena miestnej rady 

 

Materiál uviedla pani Ovečková, ktorá oboznámila poslancov, ţe poslanec Uhlár končí 

v miestnej rade a klub navrhuje ako členku ju, Lýdiu Ovečkovú. 

Následne vystúpil poslanec Dragun a odporučil do Mediálnej rady poslankyňu Farkašovskú. 

Táto s návrhom súhlasila. 

Poslankyňa Podhorná navrhla počkať na ďalšie zasadnutie a navrhla poslancovi Dragunovi, 

aby svoj návrh zobral späť. 



Zapojil sa do diskusie aj poslanec Vetrák, ktorý ozrejmil situáciu v mediálnej rade 

a konštatoval, ţe sa to do tohto materiálu nehodí. 

Na základe týchto informácií poslanec Dragun svoj návrh stiahol. Hlasovalo sa teda len 

o predloţenom návrhu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 13: prítomných 23, za 15, proti 1, zdržal sa 7, nehlasoval 0, - 

návrh bodu č. 13 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 14 

Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte MŠ Holíčska 30, Bratislava 

pre MC BUDATKO, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Úvodné slovo predniesol p. Baumann, vedúci referátu správy miestneho majetku. 

V diskusii vystúpil poslanec Uhlár, navrhol nemeniť štandardný postup, ako je u iných 

subjektov, ktoré si priestory prenajímajú. 

Pani Jančoková odôvodnila postup, materské centrum je pre širokú verejnosť, preto ich 

podporujeme. Návrh podporili aj poslankyne Bočkayová a  Pätoprstá. 

Poslanec Uhlár navrhol pozmeňujúci návrh v znení, v akom bolo uznesenie schválené aj na 

miestnej rade, a to zmeniť dobu neurčitú na dobu určitú do 31.12.2023 a vypustiť vetu 

o výpovednej lehote a zabezpečení náhradných priestorov. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu k bodu č. 14: prítomných 20, za 11, proti 4, zdržalo sa 5, 

nehlasoval 0, - pozmeňujúci návrh bodu č. 13 bol schválený. Poslanec Fischer by bol za, 

nestihol sa prezentovať. 

 

Hlasovanie o  návrhu k bodu č. 14 ako o celku: prítomných 21, za 19, proti 0, zdržal sa 2, 

nehlasoval 0, - návrh bodu č. 13 nebol schválený. Poslankyňa Jančoková by bola za, nestihla 

sa prezentovať. 

 

K bodu č. 15 

Návrh na predĺženie nájmu pozemkov v k.ú. Petržalka, parc. č. 5830/13 pre Natália 

Pavlíková, Brunnenstrasse 17/22, 2410 Hainburg an der Donau, Rakúsko ako prípadu 

hodného osobitného zreteľa 

Materiál predkladal vedúci referátu správy miestneho majetku p. Baumann, ktorý konštatoval, 

ţe ide o ţiadosť o predĺţenie prenájmu. S návrhom nesúhlasili komisie ani miestna rada. 

Členka návrhovej komisie p. Podhorná predloţila návrh v znení, ako bol sformulovaný.  

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 15: prítomných 19, za 10, proti 4, zdržali sa 3, nehlasovali 2, - 

návrh bodu č. 15 nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 16 

Návrh na predĺženie nájmu častí pozemkov v k.ú. Petržalka, pre EKOCHARITA 

SLOVENSKO SLOVENSKU, o. z., Gen. M.R. Štefánika 45, 060 01 Kežmarok ako 

prípadu hodného osobitného zreteľa 

 

Materiál opäť uviedol  p. Baumann. Za návrhovú komisiu návrh predloţil poslanec Behúl. 

 



Hlasovanie o návrhu k bodu č. 16: prítomných 19, za 18, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 1, - 

návrh bodu č. 16 nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 17 

Návrh na prenájom pozemkov v k.ú. Petržalka pre HUMANA People to People Slovakia 

o. z. ako prípadu hodného osobitného zreteľa. 

 

Tento materiál opäť uviedol  p. Baumann, ako prenájom a prípad hodný osobitného zreteľa. 

Uviedol, ţe bolo vytypovaných desať lokalít, pre desať kontajnerov. 

Poslanec Behúl upozornil, aby boli umiestňované bezpečne. Je to návrh i odborných komisií. 

Poslanec Uhlár nadviazal a poukázal na Beňadickú a Gercenovú, kde to nie je bezpečne 

uloţené. Pán Baumann uviedol, ţe do materiálu bolo doplnené stanovisko referátu dopravy 

k umiestneniu kontajnerov tak, ako poţadoval pán Uhlár na miestnej rade. 

Prešlo sa k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 17: prítomných 19, za 16, proti 0, zdržal sa 3, nehlasoval 0, 

neprítomní 10 - návrh bodu č. 17  nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 18 

Návrh Zásad poskytovania príspevku na poplatok za rezidentskú parkovaciu kartu pre 

obyvateľov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál uviedol starosta. Slovo odovzdal poslancovi Vydrovi, ktorý zdôraznil, ţe 

pripomienky z miestnej rady zapracoval. Návrh je teda taký, aby sa pre niektorých zmiernili 

dôsledky pri kúpe parkovacej karty. O toto môţe poţiadať úplne kaţdý Petrţalčan. 

Poslanec Palkovič to vidí ako nesprávny materiál, naviac nie je dohodnutý ani s hlavným 

mestom a je úplne nesystémový. Poslanec Vydra ozrejmil, ţe veci boli konzultované 

s odbornými útvarmi. 

Poslankyňa Ovečková sa stotoţňuje s názorom p. Palkoviča. 

Poslankyňa Kratochvílová upozornila na to, či je vôbec takéto opatrenie vykonateľné. Vidí 

potrebu právneho názoru. 

Oliver Kríţ nerozumel, či toto je myslené váţne. Parkovacia politika áno, ale tento návrh je 

nevhodný, ide proti logike. 

Po ukončení diskusie sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 18 ako celku: prítomných 22, za 9, proti 7, zdržali sa 6, 

nehlasoval 0, - návrh bodu č. 18 nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 19 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka k podaniu žiadosti o 

dotáciu na projekt „Obnova telocvične na ZŠ Turnianska“  na základe výzvy Fondu na 

podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry  

 

Bod uviedla vicestarostka Jančoková a slovo odovzdala vedúcej referátu projektového 

riadenia p. Adamekovej, ktorá vysvetlila spôsob spolufinancovania, ako i dôvody podania 

ţiadosti. 



V diskusii vystúpila poslankyňa Ovečková, ktorá podporila túto iniciatívu. Rovnako poslanec 

Dragun ocenil spoluprácu v tejto oblasti. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 19: prítomných 20, za 19, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovalo 0, - 

návrh bodu č. 19 bol schválený. Poslanci Fischer a Kratochvílová by boli za, nestihli sa 

prezentovať. 

 

 

K bodu č. 20 

Voľba prísediacich Okresného súdu Bratislava V 

 

Materiál uviedla vedúca referátu organizačných vecí p. Neuschlová. Upozornila na 

skutočnosť, ţe niektorých kandidátov Okresný súd Bratislava V neodsúhlasil z dôvodu 

vysokého veku. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 20: prítomných 21, za 20, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovalo 1, - 

návrh bodu č. 20 bol schválený. Poslankyňa Jančoková by bola za, nestihla hlasovať. 

 

 

K bodu č. 21 

Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy 

mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava a 

informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov už uzavretých 

nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

IV. štvrťrok 2021 

Vedúca referátu správy obecných bytov pani Nemcová predniesla pravidelnú informáciu za 

predkladaný IV. štvrťrok. 

Bez diskusie predloţil návrh člen návrhovej komisie p. Dragun k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 21: prítomných 20, za 20, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0, - 

návrh bodu č. 21 bol schválený. 

 

 

K bodu č. 22 

Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

IV. štvrťrok 2021 

Opäť informovala pani Nemcová.  

V diskusii sa pani Fulová pýtala, či sa môţu aj nejakí iní obyvatelia zaujímať o umiestnenie 

na Medveďovej. Diskutujúca s predkladateľkou sa dohodli na ďalšom postupe v tejto veci. 

Hlasovanie o návrhu k bodu č. 22: prítomných 19, za 19, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 0, - 

návrh bodu č. 22 bol schválený.  

 

 

 



K bodu č. 23 

Rôzne 

 

Ako prvý vystúpil poslanec Dragun, ktorý ţiadal prerokovať materiál o odstránení sochy 

komunistického reţimu, a to najprv na úrovni komisie kultúry a mládeţe. Pri prvom a ani 

opakovanom (prezenčnom) hlasovaní nebolo zastupiteľstvo uznášaniaschopné, a teda 

nemohlo pokračovať. 

 

Vyjadril sa poslanec Vydra, ţe toto je zrejme potrebné riešiť formou odmien, nie je moţné, 

aby sa stretali vţdy v závere tí istí poslanci a z 35 poslancov bolo prítomných desať. 

Pani Jančoková ako vicestarostka poďakovala prítomným za účasť a pracovníkom úradu za 

ich celoročnú prácu. Následne rokovanie zastupiteľstva ukončila. 

Koniec rokovania:   17:45 hod. 

 

 

 

    ______________________________   

           Ing. Ján Hrčka 

                 starosta 

 

                                               _______________________________ 

        Mgr. Petra Vančová 

               prednostka 

     

____________________________                        __________________________ 

    PhDr. Ľudmila Farkašovská       Ing. Ján Karman 

 

 

Pripravila:   ____________________________ 

                                                      JUDr. Eva Štefániková 

 

 


